
Molim vas recite nam kako ste postali izvrstan savjetnik? 

Budući da sam diplomirala na Filozofskom fakultetu davne 1986. godine, osjećala sam da se 

moram mijenjati profesionalno i prilagođavati situaciji. Od tog razdoblja do danas, učenici su 

se značajno promijenili. Tehnologija je napredovala i sada imamo puno više mogućnosti za 

obogatiti nastavne sadržaje. Pružila nam se mogućnost sudjelovati u međunarodnim projektima 

i stručno se usavršavati u inozemstvu. Sve ovo gore navedeno sam iskoristila na najbolji mogući 

način. Rezultati su postali vidljivi i struka je prepoznala moj trud i zalaganje. Godine 2011 sam 

napredovala u zvanje mentora, 2016. sam postala savjetnica a od nedavno sam napredovala u 

zvanje izvrsna savjetnica. 

Je li bilo teško ispuniti uvjete iz Pravilnika? 

Svoj sam posao radila koristeći sve mogućnosti koje su mi se pružale. Koristila sam modernu 

tehnologiju, primjenjivala sam znanja i vještine stečene na stručnim usavršavanjima kroz 

Erasmus+ i mogućnosti koje nam nudi Ministarstvo znanosti i obrazovanja putem AZOO-a. 

Svoje znanje, vještine i kompetencije sam prenosila mlađim kolegicama i kolegama putem 

radionica, predavanja i primjera dobre prakse. Kad sam sve aktivnosti pretočila u bodove koji 

se traže Pravilnikom, imala sam i više nego dovoljno bodova za napredovanje. 

Kako vidite svoje daljnje aktivnosti kao savjetnik/izvrstan savjetnik? 

Kao iskusna učiteljica Engleskoga jezika, namjeravam se i dalje stručno usavršavati i ulagati 

u sebe profesionalno i osobno. Osim toga, namjera mi je prenositi stečena znanja mlađim 

kolegicama i kolegama. 

Možete li pridonijeti razvoju naše škole  ovom zvanju i na koji način? 

Osim materijalnih uvjeta, za razvoj škole je najvažnija karika profesionalni razvoj učitelja. 

Tehnologija nam je svima otvorila neslućene mogućnosti za stručno usavršavanje i učenje. 

Ipak, smatram da je i ovdje ljudski faktor jako bitan. Znanje i stečeno iskustvo se trebaju 

prenositi na ostale kolege. Tu vidim sebe osobno. Dijelit ću primjere dobre prakse u kolektivu, 

pripremat ću i dalje Erasmus+ projekte te pozivati sve koji su zainteresirani da se uključe u 

provedbu projekata. 

Što nam poručujete za kraj? 

Ulažite u sebe. Razvijajte se osobno i profesionalno. Imajte na umu cjeloživotno učenje i 

njegove principe. Učenje se isplati! 

 


